
Motionssvar för motionen “Nämdansvariga väljs på
hösten”

Styrelsen anser att det finns både för- och nackdelar med detta förslag. Det huvudsakliga är
Med ännu fler förtroendeval på SM4 kommer detta möte bli bra mycket längre. Detta mötet
har redan en hel del poster som ska fylla och ännu fler riskerar att dra ut väldigt mycket på
tiden. Det finns också en vits att man sprider ut de förtroendevalda posterna under hela året.
De de kommer jobba omlott med de andra ansvariga och på så sätt och bidrar till bättre
överföring av information m.m.
Att flytta valet hade möjliggjort att fler hör möjlighet att söka och dessa posterna en större
exponering då det brukar vara flest som kommer på SM4. Detta är viktiga poster att fylla och
med fler personer som närvarar när dessa väljs bidrar också till att dessa poster tillsätts.

Med valen på våren är något som inte varit på plats så länge utan detta har varit i cirka ett
år. Styrelsen anser att det inte är tillräckligt beprövat för att dra slutsatser om att
engagemanget för posterna vore lägre under andra delar av året jämfört med hösten.

Styrelsen lämnar över detta beslut till SM och talar varken för eller emot.


